
Referat fra gruppe 1 møde i Farum Fjernvarme 

Mandag den 28. juni 2021 kl. 18.30 – 21.00 i Teatersalen, Kulturhuset i Farum  

  

Kl. 18.30   1.  Velkomst v/ Mette Andersen 

  

Kl. 18.35   2.  Valg af dirigent og valg af referent 

Thomas Wagner blev valgt til dirigent. 

Eva Brunk blev valgt til referent. 

Gennemgang af dagsorden. 

Max Watson forslår at der indføres et punkt ang. brud på tavshedspligt i dagsorden inden punktet med valg til bestyrelsen. Mette 
Andersen forklarer, at det ikke muligt, da punktet ikke har været varslet 14 dage forinden. 

Forslag til at valget udskydes til efter tavshedspligten har været diskuteret. Dette bliver også forkastet og dagsorden følges. 

  

Kl. 18.40   3. Kort præsentation af gruppe 1 repræsentantskabsmedlemmer 

Vi fortæller hver især lidt om os selv. Nogle er nye andre har været med i mange år.  

  

Kl. 19.30.  4. Godkendelse af referat af 13. januar 2021 

Referatet er godkendt. 

  

Kl. 19.35   5. Ajourføring af forretningsordenens, Punkt 3. 

  

I Forretningsordenen er der sikret kontinuitet ved valg af medlemmer til bestyrelsen, idet man hvert andet år 
vælger 2 af de 4 medlemmer til bestyrelsen. Ved valget i 2021 skal der som følge af de nye vedtægter vælges 4 
medlemmer til bestyrelsen. For at bibeholde kontinuiteten ved udskiftning af bestyrelsesmedlemmer foreslås 
følgende tekst tilføjet sidst i forretningsordenen. 

”Valget af medlemmer til bestyrelsen efter årsmødet i 2021 gennemføres ved en valghandling, hvor hver 
repræsentant kan stemme på maksimalt 4 forskellige kandidater. De 4 kandidater, der får flest stemmer, er valgt til 
bestyrelsen og de næste 2 kandidater i stemmerækkefølgen er valgt til suppleanter. Såfremt der i valghandlingen 
ikke er valgt 2 suppleanter, foretages supplerende valg. Suppleanterne er valgt for 2 år. De 2 
bestyrelsesmedlemmer med flest stemmer er valgt for 4 år og de andre 2 er valgt for 2 år. 

Forslaget er godkendt. 



 

Kl. 19.55   6.  Lodtrækning imellem Tom Borch og Preben Lanng om 20. pladsen og 1. suppleant til 
repræsentantskabet i gruppe 1. 

Preben Lanng træder ind på den 20. plads, da Tom Borch melder sig frivilligt som 1. suppleant.  

 

Kl. 20.05   7.  Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter,   

Max Watson, Steen Fich, Sven Krarup, Jens Mortensen, Karin Nygård , Bent Bjørn Hansen , Preben Lanng og Mette Andersen stiller 
op til bestyrelsen.  

De opstillede kandidater præsenterer sig.  

Jens Mortensen 14 stemmer er valgt for 4 år 

Mette Andersen 12 stemmer er valgt for 4 år 

Bent Bjørn Hansen 12 stemmer er valgt for 2 år 

Preben Lanng 12 stemmer er valgt for 2 år 

Sven bliver 1. suppleant og Max bliver 2. suppleant. De fik begge 8 stemmer.  

  

Kl. 20.25   8.  Valg af formand for gruppe 1  

Mette er valgt som formand. 

  

Kl. 20.40.  9.  Nyt fra bestyrelsen 

På baggrund af det udsendte notat ang. tavshedspligt, bliver der ikke refereret fra bestyrelsens arbejde.  

Der bliver spurgt til pumpen der er sat op i Allerød. Bent fortæller, at det ser ud til at køre som det skal. Det er en ny og uprøvet 
teknik, der er anvendt til flere værker rundt om i Danmark, der skal justeres lidt. 

Der bliver spurgt ind til hvor man kan finde information om investeringerne.  

  

Kl. 20.50 10.  Eventuelt 

 Ingen kommentarer 

Kl. 20.55 11.  Afslutning v/Mette Andersen 

Mette indkalder til nyt møde i efteråret. 



  

 

  

 


